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Voorwoord 

Een nieuw jaar is begonnen! De redactie wenst iedereen een goed, gezond en 

fijn 2023 toe. Benieuwd wat het jaar weer voor ons in petto zal hebben. 

Waarschijnlijk moeten we allemaal eerst nog wat bijkomen en afkicken van 

de afgelopen decembermaand.  

 

We beginnen maar meteen met goed nieuws. Er heeft zich 1 nieuw lid voor de 

werkgroep van de Holenpathe aangemeld. Welkom Monique! 

Fijn dat jij ons team wilt komen versterken. 

 

We proberen er in ieder geval met zijn allen weer wat van te maken en 

zetten zoals altijd weer ons beste beentje voor. 

 

Graag de nieuwe kopij inleveren voor 4 maart 2023  

 
– Thema: Groeikracht 

Kopijdata 2022-2023 

Nr. 5  06-05-2023 Waar is het feestje? Nr. 6  24-06-2023 Zomerhitte!  

 
 



Geboren 

13 november 2022 Jip Dijkstra    Hofsteestraat 30 

   zoon van Jaap en Marianne Dijkstra   

   broertje van Bente 

 

30 december 2022 Stan Hopman    Hoofdweg 136 A 

   zoon van Johan en Vera Hopman    

   broertje van Nora     

   

02 januari 2023  Bodhi Sam Vogelzang   Voorkamp 8 

   zoon van Geralt Vogelzang en Rosa Peetsold  

   broertje van Loua 

       

Overleden 

05 december 2022 Anna Maria Hoekstra Hassing  Hoofdweg 89 

  

Nieuwe bewoners / Inwoners met een nieuw adres 

Thomas en Mariska Klooster     Scheenekamp 1 

en hun dochter Ayla    

Bovenstaande informatie is niet ontleend aan gegevens van de gemeente maar verkregen uit persoonlijke 

informatie. Excuses voor eventuele onvolkomenheden. 

 

 

  

Burgerlijke stand 
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Soms komt er iets anders op je pad en moet je keuzes  

maken. Zo ook onze duizendpoot en ‘leider’ Gerlinda.  

Na ruim 15 jaar inzet bij de dorpskrant komt daar nu een  

einde aan. Gerlinda is begonnen als redactielid, maar werd al  

snel penningmeester, na 9 jaar heeft ze dat stokje  

overgedragen en heeft de taak van voorzitter op zich genomen.  

Dit doet ze nu alweer 6 jaar. We kennen Gerlinda als een  

betrokken voorzitter die graag ‘to the point’ is, maar ook houdt van gezelligheid en 

een wijntje na afloop van de vergadering. Gerlinda nam vele taken op zich, zoals bijv. 

de kopij corrigeren, maar ook bij tal van andere dingen was het altijd: “Zal ik dat even 

doen?”, zonder opdringerig te zijn. Zo’n betrokken persoon als Gerlinda zal zeker 

gemist worden binnen de redactie. Maar er komen nu andere mooie dingen op je 

pad. Gerlinda, bedankt voor al deze jaren dat je je hebt ingezet voor de dorpskrant!! 

 

Gerlinda bedankt! 
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IJskoud waren soms de winters uit mijn jeugd. Boven was geen verwarming. 

Bij strenge vorst tekenden zich ijsbloemen af, op het toen nog enkele glas van 

de ramen, op de slaapkamers. De schoonheid van ijsbloemen heeft mij altijd 

gefascineerd. Ik weet zeker, dat ook jullie probeerden om er een klein kijkgaatje in te 

maken. De woonkamer beneden was het enige vertrek welke werd verwarmd door 

middel van een gaskachel. In de keuken bevond zich ook een klein kacheltje. 

Als het ging vriezen, ging de deur naar de koude schuur en van het toilet op een kiertje, 

dit om te voorkomen dat de stortbak zou bevriezen. Bij zeer strenge vorst werd in het 

toilet een petroleumstelletje neergezet. Hierop werd een omgekeerde terracotta 

bloempot geplaatst. Door het gat in de bodem steeg dan wat warmte naar omhoog, 

maar ook de bloempot zelf gaf wat warmte af. Soms was dit het ei van Columbus, maar 

we hadden ook wel eens pech. De stortbak bevroren en zelfs ijs in de toiletpot. Dan zat 

er niets anders op dan door te spoelen met een emmertje water. Verplaatsing van de 

warme woonkamer naar de keuken en vice versa, was een missie op zich. 

Je moest snel door de koude gang lopen en zorgen dat je de deuren weer snel sloot 

om vooral geen warmte verloren te laten gaan. Gek genoeg was slapen in de kou nooit 

een issue voor mij. Het werd een kwestie van gewenning. Wolkjes uitademen, flanellen 

pyjama aan, extra dekens voor de kou en als de voeten niet warm wilden worden dan 

maar geitenwollen sokken aan. Een enkele keer een warme kruik in bed en natuurlijk 

heel diep onder de dekens kruipen. Ach, ijskoud maar intens gelukkig. 

Ria 

 

Hersenspinsels 

 

Even voorstellen 

 Hoi allemaal! Wij zijn Thomas (29), Mariska (26) en Ayla Klooster (1) en 

wonen sinds 11 november in Oldeholtpade, Scheenekamp 1! Wij komen 

uit Steenwijk en hebben ons zoekgebied uitgebreid n.a.v. het werk van 

Thomas. Hij werkt al een aantal jaar bij European Aerosols (Motip). Ik 

werk in Steenwijk, voormalig Auti-start, nu heet het Omega Groep.  

Wij hebben een prachtige dochter Ayla Aryana, geboren op  

15 september 2021. Wij zijn graag bezig met auto's en zijn dus ook erg 

blij met onze oprit en garage om met onze hobby bezig te kunnen. 

Tijdens het kijken bij ons huis, werden we erg enthousiast van de rust 

in het dorp en de wijk, maar ook hoe actief het dorp is. We kijken er 

dus ook naar uit om actief deel te nemen aan dingen die op de 

planning staan en mensen uit het dorp te ontmoeten! 
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                                             Buurtproat 

Verhalen uit het mooiste dorp van Friesland 

Iedereen een heel gelukkig en gezond 2023 toegewenst! 

Na een paar jaren achter elkaar geen nieuwjaarsreceptie te hebben gehouden, heeft het  

nieuwe bestuur van buurtvereniging De Kampen op zondag 8 januari een 

nieuwjaarsreceptie georganiseerd. Buurtgenoten hebben elkaar ontmoet en elkaar 

gelukkig nieuwjaar gewenst. Wat fijn dat dit weer kan! 

 

Ook De Kampen deed goed mee met de buitenverlichting.  

Het zag er gezellig en sfeervol uit.  

 

Op de Weidekamp was een mijlpaal te zien.  

Lando Meijerink is 2 december 50 jaar geworden.  

Hij wilde geen pop in de tuin. Maar toch gebeurde dat,  

zodat iedereen in de buurt op de hoogte is, dat ook  

Lando deze leeftijd heeft bereikt! En nu staat het 

ook nog in de Holenpathe…  

Lando, van harte gefeliciteerd met je 50e verjaardag en  

Op naar de volgende mijlpaal. 

 

Ook kregen bewoners aan Weidekamp op een vrachtwagen een heel groot zwembad 

aangeleverd. De buurtbewoners vonden het heel spannend: “Als dat maar goed gaat…”. 

Maar met een kraan werd het zwembad op de plek neer gezet. En dan nu maar hopen 

op weer zo`n mooie zomer. 

 

Wanneer er bewoners zijn, die nieuws of andere leuke wetenswaardigheden  

hebben, neem dan even contact met Marianne Boonstra (Grote Kamp 6) op.  

Zij heeft wel wat input nodig. Samen bekijken we dan of het geschikt is om in deze rubriek 

te vermelden. 

 

 

Marianne – marboonstra@gmail.com 
Femke – femkevanhoogwaarden@gmail.com 

Wendy – wendynijholt@home.nl 

 

De Kampen 

mailto:marboonstra@gmail.com
mailto:femkevanhoogwaarden@gmail.com
mailto:wendynijholt@home.nl
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Bos en Buitengebied 

Schrijftalent! Alweer een schrijver die zijn roots heeft in  

Oldeholtpade. Nick Maatman heeft zijn eerste schaakboek  

uitgebracht. Hij hoopt een serie van 4 boeken te gaan maken.  

Het is een Engelstalig boek en de officiële presentatie ervan was  

onlangs tijdens het Chessfestival in Groningen. Gefeliciteerd Nick. 

 

Bij Ypkje van der Vegt hing onlangs een groot spandoek!  

Na een werkzaam leven van 45 jaar gaat ze met pensioen.  

Officieel pas in maart maar Ypkje is nu al klaar met werken.  

Lekker genieten van je vrije tijd Ypkje! 

 

Wat was Oldeholtpade weer mooi verlicht in de decembermaand. Het lijkt wel of er 

nog steeds meer lichtjes bijkomen. De heggen van het eerste deel van de Hoofdweg 

waren nu ook allemaal mooi verlicht met lichtstrengen. Een warm welkom in deze 

donkere tijd! 

 

Emma Diever is 17 oktober vertrokken naar Australië. Na het behalen van haar 

diploma melkveehouderij aan Hogeschool Van Hall Larenstein in Leeuwarden 

besloot Emma om wat verder te kijken dan Oldeholtpade. Ze wilde graag gaan 

werken en ervaring op gaan doen op een hele grote boerderij met veel dieren en het 

liefst ook ver weg. Het is het boerenbedrijf van Ulke de Kleine, geboren in Friesland 

en getrouwd met een Australische vrouw, in de staat Victoria in Australië geworden. 

Emma is daar niet alleen, een studievriendin en studievriend reisden met haar mee. 

Studievriendin Annemiek werkt op hetzelfde bedrijf en studievriend Lucas werkt bij 

een boer zo’n 40 kilometer verderop. Op het bedrijf waar Emma werkt, werken ook 

mensen uit Zuid-Afrika, Oekraïne en de Filipijnen. De werkzaamheden op het bedrijf 

bestaan uit het melken van 900 koeien; koeien halen, in de carrousel leiden, spenen 

schoonmaken, melken. Dit melken doen ze met 4 personen,  

waaronder Emma en Annemiek. Daarna boxen harken, vegen  

met de tractor, de kalveren melk geven. Ook hebben ze  

onlangs halsbanden omgedaan bij 150 koeien en daarna  

alles ingevoerd in het computersysteem. Verder bestaan de  

werkzaamheden uit het inenten van kalveren en het selecteren  

van kalveren voor transport naar China. Dit kan niet anders  

dan een hele leerzame tijd zijn voor Emma en haar vrienden,  

we wensen ze daar veel succes. In mei komt Emma weer terug  

naar Oldeholtpade. 

 

Marcus Dubling is op 5 januari 70 jaar geworden. Nog van harte gefeliciteerd! 
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Hamersweg Maria – maria@bouwbedrijfkemper.nl 

Na 2 stille een rustige oudejaarsavonden vanwege Corona zou mogelijk ons 

niets meer in de weg staan voor een gezellig samenzijn met familie, vrienden of 

buren. Maar soms zit het mee of het pakt toch weer anders uit. Als de 

gezondheid in de weg staat zoals een griep(je) of zoals deze winter het geval is 

een langer durende griep /verkoudheid dan kan er soms snel iets geïmproviseerd 

worden. Via de buurtApp werd gecommuniceerd dat Marco en Ilse halverwege de 

avond langs de weg hun vuurkorf gingen aansteken. Al snel werd het een gezellig 

samenzijn en er is altijd wel iemand die iets te vertellen heeft. 

 

Teamcaptain Chris zorgde ervoor dat stipt 24 uur of 0.00 uur wel te verstaan 

onze aanmelding voor de dorpsquiz verstuurd werd. Gelukkig behoorde onze 

aanmelding bij de 1e tien die binnenkwamen en zodoende is hiermee een bonus 

verdiend. 

 

Als er na middernacht vuurwerk wordt afgestoken dan hebben wij bewoners 

van het “buitengebied” een heel fraai overzicht over het hele dorp en met name 

het vele siervuurwerk kunnen aanschouwen. 

 

Tijdens de eerstkomende buurtbijeenkomst gaan wij onze tactiek bespreken en 

we hopen dan volledig de strijd te kunnen aangaan op 4 febr. Hopelijk met 

gezonde, actieve buurtgenoten zonder PHPD (pijntje hier, pijntje daar).  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Prikbord 

Adverteerders 

Wilt u adverteren in de dorpskrant? Mail naar holenpathe@gmail.com 

 

Oud papier 

Graag het oud papier verzamelen op de clusterplaatsen van de containers!  

Wetenswaardigheden 

-Wim en Maria Kemper blijven, het aanspreekpunt voor brandhout en 
aanmaakhoutjes gemaakt door Albert, hun arbeidsbeperkte ex-werknemer. Deze 
zijn te bestellen op telnr. 688374. 

-Baby geboren? Bij familie Mulder aan de Hoofdweg 157 zijn ooievaars te leen! Voor 
gebruik binnen Oldeholtpade is dit gratis, buiten Oldeholtpade vragen we een 
kleine vergoeding. Tel: 688225 
Heeft u nog poppen over? Dan ontvangen wij deze graag. De poppen verdwijnen 
nog wel eens namelijk. 

file:///C:/Users/Eigenaar/Documents/dorpskrant%20holenpathe/jaargang%2026/alles%2026-2%20holenpathe/maria@bouwbedrijfkemper.nl
mailto:holenpathe@gmail.c
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Verenigingsnieuws 

Berichten vanuit de Olpae clubs  IJsclub “Naar buiten” 

Koning Winter was (bijna te) vroeg dit jaar.  

Zaterdag 9 december hebben we de palen op de ijsbaan geslagen.  

Daarna ook de “sluis” opengezet zodat het water de baan op kon 

lopen. Kort daarop begon het te vriezen en even vreesden wij dat we te laat waren 

met de voorbereidingen. Het water bevroor en de ijslaag werd dikker en dikker, maar 

het ging niet heel snel. Er kwamen meldingen dat er in de  

omgeving geschaatst werd. Maar wij konden nog niet het  

sein op groen zetten. Zaterdagochtend 17 december gaf  

ijsmeester Anton groen licht! Er kon geschaatst worden….  

Super. Zaterdag en zondag is er goed gebruik gemaakt van  

de ijsbaan. Jong en oud. Het was bij tijden gezellig druk! Tot het laatste moment, 

zondagavond werd er volop geschaatst. We kijken terug op een korte, maar  

een hele mooie en gezellige schaatstijd. 
 

Het bestuur moest het deze periode doen zonder onze vaste ijsmeester Sipke.  

Sipke lag op dat moment in het ziekenhuis, gelukkig zijn er positieve signalen over zijn 

herstel. Op het moment van dit schrijven is hij aan het revalideren in Beetsterzwaag. 

Wij wensen hem langs deze weg nog veel sterkte en een spoedig verder herstel. 

Hopelijk komt koning Winter binnenkort weer op bezoek en kunnen wij jullie weer 

uitnodigen op onze baan. 

 

IJskoud bij TV in et Hoolt 
IJskoud? Brrr. Lekker hoor en dat in deze tijd waarin iedereen het heeft over de 

opwarming van de aarde. IJskoud en dan toch buiten tennissen? Ja, dat kan. 

Gewoon een kwestie van warm aankleden. De banen blijven goed bespeelbaar 

totdat de dooi in valt. Dan sluiten we het park. Als de bovenlaag zacht wordt en 

de onderlaag nog bevroren is, zijn de banen onbespeelbaar en stuiten de ballen 

alle kanten op. Echter in deze koude periode van het jaar werden we toch even heel erg 

warm van binnen en hoefden we een aantal dagen niet met een kruik naar bed. 

Hoe kwam dat? Al enkele jaren zaten we te dubben over ledverlichting op ons park. 

Maar ja, daar hangt wel een kostenplaatje aan. Welnu, wij kregen hiervoor een subsidie 

van € 10.000 (ja, u leest het goed) van VERMILION ENERGY. Tja, toen waren we snel om. 

Zelf als vereniging nog een bijdrage erbij en we kunnen weer vele jaren profiteren van 

besparingen op stroomverbruik. Inmiddels zijn er ook weer zes competitieteams 

samengesteld die mee gaan doen in de voorjaarscompetitie van de KNLTB. 

Met sportieve groet, Bouke Kleefstra, bestuur TV in et Hoolt 
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Gemeente Ter Holten 

 Vanuit de Pastorie……. 

Alleen als ‘ie ijs- en ijskoud is…….. 

Daar moest ik aan denken bij het thema van deze Holenpathe. Het was de slagzin 

van de reclame van Jägermeister, waarschijnlijk iedereen wel bekend. Een 

kruidenbitter die je het best in de koelkast of zelfs in de vrieskist kunt bewaren. Laten 

we met de huidige energieprijzen hopen dat het niet zo koud wordt dat je de 

Jägermeister gewoon buiten kunt zetten om hem ijs- en ijskoud te kunnen serveren. 

Maar ja, als het koud is dan geeft het drinken van Jägermeister ook even een warm 

gevoel is mijn ervaring. En juist dat warme gevoel is belangrijk voor mensen in deze 

tijd. Veel mensen vinden dat we meer en meer in een kille en koude samenleving 

terecht zijn gekomen. Misschien valt dat voor ons gevoel in onze dorpen nog wel wat 

mee, maar als we net even wat verder kijken, wat verder ook mogen kijken, dan 

ontdekken we ook in onze omgeving dat onze samenleving meer en meer 

individualiseert. En zo lang het nog niet ijskoud is trekken mensen dat nog wel. Maar 

wanneer het in onze samenleving echt ijskoud gaat worden, dan wordt het een ander 

verhaal. En ik denk dat er wat dat betreft ook een klimaatverandering gaande is, niet 

opwarming van de aarde, maar verkilling van de samenleving. Nu is het de kunst om 

als dorpelingen voor elkaar een soort van Jägermeister te zijn, om juist in die 

situaties van verkilling mensen warmte te bieden. Soms kan een glimlach of een groet 

al heel wat doen, een praatje wanneer je de kliko op de verzamelplaats zet. Maar je 

moet het daar niet bij laten, ook net even verder kijken en niet te snel tevreden zijn. 

Soms krijg je makkelijker contact met een ander wanneer je ook iets meer van jezelf 

laat zien, maar dat vinden we vaak moeilijk. Toch opent dat vaak deuren en kun je in 

gesprek komen. Gedeelde smart is halve smart. Tijdens de coronaperiode wisten we 

van elkaar dat we in hetzelfde schuitje zat, iedereen in quarantaine en dat gaf een 

band die heel goed werkte, maar die we toch wel weer wat kwijt zijn geraakt en dat is 

jammer. Probeer je eens te herinneren hoe je er toen voor elkaar was en ik denk dat 

we van daaruit weer kunnen werken aan opwarming van onze samenleving, want dat 

is nodig wanneer het ijs- en ijskoud wordt. 

 
Lichtjestocht 
Op donderdag 29 december 2022 was tijdens de lichtjestocht ook de kerk open. Dit was 

een groot succes! Rond de 75 mensen kwamen langs voor een kaarsje aan te steken of 

gewoon om een praatje te maken. Zeker voor herhaling vatbaar volgend jaar. 
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S.C.O. 

                                                   
De korfballers ontlopen tot op heden een ijskoude douche 

 

Een ijskoude douche hebben de korfballers in de afgelopen periode nog niet mee 

gemaakt. Niet letterlijk maar ook niet figuurlijk. Ondanks de energiecrisis hoefde er 

op zowel de eigen accommodatie als in de sporthal niet koud gedoucht te worden en 

ook langs de kant was en is het behaaglijk vertoeven. Ook in sportief opzicht verliep 

het voor onze hoofdmacht Crescendo, want ondanks wisselvallig spel ging men met 

vier overwinningen op een rij als ongeslagen lijstaanvoerder het kerstreces in. 

Daarmee ligt men nog op koers om het verloren gegane terrein van de Hoofdklasse 

terug te winnen, maar de weg is nog lang. Temeer nu de teams na een stop van drie 

weken de draad weer moeten oppakken. En een onverwachte ijskoude douche ligt in 

de sport altijd op de loer; zelfs tegen de hekkensluiter. Dat ervoer onze hoofdmacht 

in het laatste duel tegen het nog puntloze SKF toen een narrow-escape pas in de 

laatste minuut tot stand kwam. Dat is het onberekenbare maar ook het mooie van 

sport.  

 

Na een weekje winter zijn de temperaturen weer extreem hoog voor de tijd van het 

jaar. Is dat op 15 januari ook zo als de MTB winterrit weer op het programma staat? 

Een beetje winter zou mooi zijn, maar ijskoud hoeft het nu ook weer niet te zijn. 

Hartverwarmend was daarentegen de animo binnen de vereniging om op meerdere 

avonden mee te helpen met het inpakken van kerstpakketten in Drachten, met als 

resultaat een mooie instrooier voor de penningmeester. Andere opvallende zaken in 

de afgelopen tijd waren de benoeming van onze ledenwervers Roland Oostra en  

Mark van Veen tot lid van verdienste in de jaarvergadering, de animo voor de 

kerstmaaltijd en het –gala, alsmede de clinic voor jeugd in de kerstvakantie. 

 

Maar ook het initiatief om te komen tot een jeugdteam Korfbal Anders moet genoemd 

worden. Naast Sport Anders was er namelijk ook belangstelling voor korfbal. Een 

aanbod dat er nauwelijks is voor jeugd in tegenstelling tot G-Korfbal voor 

volwassenen. 

 

Nu alle activiteiten zich binnen afspelen heeft de beheer commissie besloten om in 

deze winterperiode de toiletten in de entree met eigen krachten te renoveren, zodat 

deze bij de herstart van het veld weer beschikbaar zijn voor het publiek. 

 

Nieuwsgierig naar het verdere reilen en zeilen bij de blauwhemden? Volg ons dan via 

onze website www.kvSCO.nl, Facebook of Instagram. 
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Biljartclub Olidnija 

 ‘IJskoud!’ de beste. 

 

Olidnija, biljartvereniging in Oldeholtpade. 

Na een paar jaar vanwege Covid-19 maatregelen, waardoor we niet regelmatig 

konden spelen, konden we dit jaar eindelijk weer eens een driebandentoernooi 

organiseren en spelen. Dit gebeurde meestal altijd ná de Libre-competitie in de 

tweede helft van het jaar, maar ook voorafgaand aan de kerstdagen. Zo ook dit jaar. 

In de week vóór de kerst werden, vanwege het aantal inschrijvingen, twee voorronden 

gespeeld op de maandagavond en de donderdagavond. De partijen werden middels 

loting bekend en men speelde twee partijen tegen elkaar. Als door elk een partij werd 

gewonnen, dan werd er een beslissende wedstrijd gespeeld. Na inschrijving werd 

bekend dat, bij toeval, op de maandag bijna alleen competitiespelers zouden spelen 

en op de donderdag leden van de vereniging die geen competitiespelers zijn. 

Dat betekende dat er op de finale-avond ook van beide groepen deelnemers 

aanwezig zouden zijn. Er werd gespeeld tot maximaal 20 beurten of 7 caramboles. 

Alleen de winnaars van vorige keer moesten 3, 2 en 1 punt extra. 

Op de maandag plaatsten zich Marcel, Johan, Ruud en beste verliezer Tjeerd.  

Op de donderdag Ronald K., Edwin, Erwin en beste verliezer André. 

Op vrijdag werd er gespeeld volgens het afvalsysteem. 

Na loting werden de kwartfinale-partijen bekend. 

1. Ruud won van Erwin met 4-1. 

2. André tegen Marcel was na 20 beurten 3-3 en er volgde een 

    verlenging van 5 beurten, waarbij André won met 6-3. 

3. Johan won van Edwin met 9-1 (Johan moest 2 extra). 

4. Ronald won van Tjeerd met 6-6 (Tjeerd moest 3 extra). 

Weer werd geloot voor de halve finales. 

1. Ronald won van Ruud met 3-2. 

2. Johan won van André met 7-4. 

Bijna alle partijen werden gespeeld in 20 beurten. 

In de kleine finale won Ruud van André met 7-5. 

De finale werd gespeeld door Johan en Ronald, waarbij Johan 

“IJskoud!” in 8 beurten won met 9-3. Dus Johan kampioen! 

 

Het ledenbestand van Olidnija bestaat voor tweederde uit inwoners van 

Oldeholtpade en voor eenderde uit inwoners van de omliggende dorpen. 

Ook hebben we een team dat uitkomt in de regiocompetitie Noordwolde e.o. 

Geïnteresseerden kunnen zich melden bij De Rustende Jager (Marcel Kasmarek) 

of bij het secretariaat, waarvan het e-mailadres r.j.vanbeek@home.nl is. 
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We staan intussen weer in een nieuw jaar en wie weet wat er zoal  

weer op ons pad komt. Het ledenaantal gaat nu richting de 1070 en we hopen ergens 

in dit jaar de 1100 te bereiken. Weet u dat de OSW leden heeft in 35 plaatsen? 

Ongelooflijk toch? Onze bezorger van het buitengebied bezorgt alleen al in 19 

dorpen. De nieuwjaarsbijeenkomst met Gryt Wiersma en Minze Dijksma was een 

uitverkocht huis bij zalencentrum Klijnstra. Dit was trouwens ook bij de 

kerstbijeenkomst bij De Rank het geval. Een mooie opsteker voor de 

festiviteitencommissie. Intussen was er ook nog de kerstdozenactie van het 

Ouderenfonds Nederland. De voorzitter van de OSW hield op beide bijeenkomsten 

een toespraak waarin zij o.a. memoreerde dat de bijna 100 vrijwilligers allemaal 

toppers zijn die proberen de mensen wat minder alleen of eenzaam te doen voelen 

en allemaal daar vrijwillig tijd insteken. Het leuk vinden, je verbonden voelen en 

samen er wat van proberen te maken, is wat het vrijwilligerswerk zo leuk maakt. 

Intussen is de wereld om ons heen aan grote veranderingen onderhevig. We zullen 

mee moeten bewegen en daarbij onszelf staande moeten zien te houden. Wij kunnen 

proberen om binnen onze vereniging het welzijn van u en van onszelf in de gaten te 

houden, in gesprek te blijven met gemeente en andere organisaties om de 

problematiek rond ons senioren aan de orde te stellen. Dus mocht er wat zijn, laat 

het gerust weten! Zo kwam in de bestuursvergadering van 12 januari mevr. Hut, 

projectleider van Bestemming Wolvega, horen wat wij voor wensen hebben om 

Wolvega toegankelijker, mooier en bruisender te maken. Ook leden konden en 

kunnen zaken aandragen. En ook u kunt nog aangeven wat uw wensen en 

verbeteringen zijn. Er is een enquête die ingevuld kan worden en u kunt zomaar 

ergens aangesproken worden om uw wensen kenbaar te maken. In maart wordt alle 

informatie verzameld. 
 

Op vrijdagavond 27 januari komt Wim Daniëls, bekend van radio, tv en het schrijven 

van boeken. Deze man schildert met woorden, kookt met taal en husselt met letters. 

Het belooft een prachtige avond te worden bij zalencentrum Klijnstra. 

De activiteit Klassieke muziek start op dinsdagmiddag 14 februari, 14.00 uur. Locatie 

is de Gehoorzaal in het Linde College. In vier middagen wordt u meegenomen in de 

boeiende wereld van de klassieke muziek en ontmoet u de grootste componisten via 

hun mooiste composities. De data zijn 14 februari, 28 februari, 28 maart en 4 april. 

De kosten zijn € 30,- voor deze vier middagen, inclusief koffie/thee. Het is Rudolf 

Nammensma, de bekende muziekjournalist en -recensent bij de Leeuwarder 

Courant, die deze lessen verzorgt. 
 

Met wetenswaardigheden en achtergronden geeft hij op een interactieve wijze, vol 

afwisseling, een extra dimensie aan uw muziekbeleving. Aan deze activiteit mogen 

ook mensen deelnemen die geen lid van de OSW zijn. Mocht u mee willen doen, laat 

het dan weten, tel. 06 30767454, Sjoukje Held. 
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De beide schildergroepen starten medio februari, deze zitten beide vol. Yoga wordt 

gegeven op de maandagmiddag in het Parochiehuis. Belangstelling? Laat het weten. 

Ook bij het schaken zijn er nog mensen welkom. Deze activiteit wordt gehouden op 

de woensdagmorgen in het Parochiehuis. 

 

De biljarters zijn inmiddels begonnen met de voorrondes voor het 

biljartkampioenschap van de OSW. Aan deze voorrondes doen 26 biljarters mee die 

allen gaan strijden om de prijzen. Op 10 februari zijn de finalepartijen en worden de 

te verdelen prijzen uitgereikt. 

 

Heeft u zich voorgenomen om meer te bewegen? Bij FysioSport in de 

woensdagmorgengroep zijn nog twee plekjes vrij. 

 

Het bakkie bij de OSW is op 19 januari, 10.00 uur, weer van start gegaan bij Bruisss 

(Lenna). Voor februari is de datum 16 februari. 

 

Iedere woensdag- en donderdagmiddag is er klaverjassen bij Klijnstra. Meedoen? 

Dat kan, er kunnen nog leden bij. Tevens kan er gesjoeld worden en speelt u liever 

een ander kaartspel of rummikub? Laat het gewoon even weten. 

Iedere donderdagmorgen wordt er gewandeld. De start is om 9.00 uur bij de Hema. 

Na afloop wordt daar met elkaar koffie gedronken. Wees niet bang voor topsport, een 

gewone wandelconditie is ruim voldoende. 

 

De fietstocht is op dinsdagmiddag 14 februari, start 13.00 uur bij FC Wolvega. De 

daarop volgende fietstocht wordt verreden op 14 maart. 

Vrijdagavond 24 februari staat er een toneelavond gepland en woensdagavond 

22 maart is er een avond vol muziek met Las Bandidas. Deze 5 chicas met pit 

‘rocken en rollen’. Oude swingende pareltjes die iedereen meezingt! 

 

Onze belastinginvullers zijn zich langzamerhand ook weer aan het warmdraaien. In 

het maandelijks Nieuws staat wat er zoal aan gegevens aangeleverd moet worden. 

Mocht er recht op toeslagen zijn, dan vullen zij deze formulieren ook voor u in. 

U ziet, het is een al activiteit binnen de OSW. Dat is niet echt iets om ijskoud bij te 

worden, maar juist iets waar je warm van wordt. 

Heel veel plezier en gezelligheid bij alles wat u onderneemt! 

 

Sjoukje Held, www.osw-wolvega.nl, sjoukjeheld@osw-wolvega.nl. 
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Hoe komen we de winter door 

De winter is voor het voetbal meestal een slappe tijd. De jeugd gaat vaak de zaal in 

en de senioren blijven vaak buiten doortrainen als het weer het toelaat. Ook wordt 

er af en toe meegedaan aan een mixtoernooi in de zaal. Eind december werd er nog 

een FIFA-toernooi georganiseerd. Hier deden 32 personen in de leeftijd van zo’n 16 

jaar tot en met zo’n kleine 30 jaar aan mee. Er werd enorm fanatiek gestreden om de 

fel begeerde glazen voetbalschoen met dit populaire voetbalcomputerspel. Op 8 

januari hadden we na de Corona weer eens onze traditionele bosloop en zo houden 

we de contacten warm binnen de bloeiende club. Ons eerste elftal deed dit 

jaar voor het eerst mee aan het in Drenthe uiterst populaire Protos Weering 

Zaalvoetbaltoernooi met maar liefst 100 ploegen uit Drenthe, Overijssel, Groningen 

en dus 1 uit Friesland. Ons team deed het boven verwachting en haalde de halve 

finale en werd uiteindelijk 17e . Marius de Vries was tot de uitschakeling zelfs de 

topscorer met maar liefst 13 treffers. Tenslotte wilde ik nog even melden dat onze 

trouwe lid Tienus Diever al sinds het begin, en dus al 60 jaar, lid van onze 

jubilerende club is. Tienus heeft zijn sporen al dubbel en dwars verdiend bij onze 

vereniging. Sinds een hardnekkige blessure is hij niet meer actief als speler, maar 

onder zijn bezielende leiding heeft hij met vele anderen ons fraaie clubgebouw in de 

benen geholpen. 

 

Daar zijn we als vereniging apetrots op en van zulke leden heb je nooit genoeg. De 

vereniging is volop in beweging en misschien heb je er ook zin in om hier aan deel 

te nemen. Dat kan altijd. Zowel op sportief terrein of als vrijwilliger binnen de club, 

vind je vast wel een geschikte plek om ook mee te draaien. Want vele handen maken 

licht werk! 

Freddie 

   
 
 
 
Uitslag FIFA toernooi:  
1e prijs Jelmer Bos (midden) 
2e prijs Tammo Deems (rechts)  
3e prijs Wouter ter Schure (links) 
 

VVO Oldeholtpade 



 

 

 

 

20 

Nieuws van OBS de Striepe 

Het is alweer half december wanneer ik dit stukje voor de dorpskrant schrijf. De dagen 

worden korter en af en toe schieten de temperaturen onder het vriespunt. De tijd van 

gezelligheid, warmte en samenzijn is aangebroken. Onze versiercommissie heeft de 

school weer prachtig aangekleed in kerstsferen en een aantal vaders heeft ervoor 

gezorgd dat er een grote kerstboom staat te glinsteren op ons schoolplein. Fijn al die 

betrokkenheid van ouders. In deze maand starten we de dag met lichtjeslezen. Groep 

doorbrekend wordt er in tweetallen een kwartier gelezen en dat doen we dan niet met 

de grote lampen aan, maar dichtbij de kerstboomverlichting en een zaklamp in de 

hand. Jong en oud genieten volop van deze momenten. Gezelliger kan een schooldag 

niet beginnen. We zouden bijna vergeten dat we de afgelopen twee jaar op heel 

andere wijze de decembermaand vorm hebben moeten geven. Dit heeft een grote 

mate van flexibiliteit gevraagd van zowel leerlingen, leerkrachten als ouders. Hoe fijn 

is het dat we dit schooljaar zonder al teveel restricties kunnen invullen. Fysiek 

onderwijs met gevulde klassen waarin leerlingen met én van elkaar leren is mijns 

inziens de beste manier. Ook het feit dat we weer ouders en andere (spontane) 

bezoekers in school mogen ontvangen draagt eraan bij dat de school weer als 

vanouds draait. Ik heb goede hoop dat we dit het gehele schooljaar voort kunnen 

zetten. Afsluitend wens ik u namens het team van De Striepe veel liefde, geluk en 

gezondheid voor het jaar 2023! 

Hartelijk groetend, 

Ingrid Bruinenberg 

 

Wist u dat........ 

We dit jaar voor de eerste keer een enkele groep 2 hebben? We maken dit jaar nog 

gebruik van Coronagelden en hierdoor heeft onze school een extra groep kunnen 

maken. We werken nauw samen met groep 1 en de instroom kinderen. Ook met de 

leerkrachten en kinderen van groep 3. Juf Margreet is werkzaam in groep 3/4 , maar 

werkt ook een dag in groep 2 naast juf Regina. Wij zitten met 15 kinderen in groep 2. 

Zo lang het weer toe laat, starten we met buiten spelen. Buiten energie op doen, 

samenspel en natuurbeleving. Na een dosis buitenlucht zijn we helemaal klaar voor 

“luisterverhalen” en het spelen en werken in de verschillende hoeken met materialen. 

September: De start van het jaar met de Gouden weken. Wij gingen met groep 1 en 2 

op schoolreisje naar de Drentse Koe te Ruinerwold. 

 

Nieuws uit groep 2 van OBS De Striepe 
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Oktober 

De Kinderboekenweek had als thema Giga Groen en vond plaats in oktober. Tijdens 

de Kinderboekenweek hebben we geluisterd naar een paar mooie prentenboeken, 

voorgelezen door ouders of grootouders. Voorlezen blijft een heel belangrijk 

onderdeel van ons onderwijs. We zetten in op boekpromotie en brengen de liefde van 

lezen en verhalen vertellen over. Leren lezen is de vaardigheid voor zelfredzaamheid 

in de maatschappij. Wist u dat een lidmaatschap van de bibliotheek gratis is voor 

kinderen tot 18 jaar en dat de bibliotheek ook digitaal beschikbaar is? De Bibliotheek 

Zuidoost Fryslân (bzof.nl). 

 

November en december 

De start van de feestmaand. Voor de optocht van Sint-Maarten hebben we een 

lampion geknutseld van gedroogde bladeren en natuurlijk hadden wij het 

Sinterklaasfeest. De kinderen hebben het Sinterklaasspel kunnen uitspelen in de 

verschillende hoeken. In de bouwhoek volop boten bouwen, een nieuwe naam 

bedenken voor de boot, met Playmobil spelen, knutselen, brieven en kaarten schrijven 

in de Sinterklaasschrijfhoek. De kinderen hebben thuis en ook op school mooie 

cadeaus ontvangen. Het feest van Kerst en Oud en Nieuw is voor de kinderen ook 

altijd een hele belevenis. De kinderen van groep 2 wilden de lezers van de dorpskrant 

vertellen dat zij zich verheugen op een kerstboom uitzoeken, de boom versieren, 

kerstkransjes eten en speelgoed onder de boom vinden. Het kerstdiner met o.a. kip 

en film kijken is ook favoriet. 

Juf Regina de Vries 
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Een aantal weken geleden, eind november, hadden we de eerste nachtvorst te 

pakken! De dikke jassen, wanten en sjaals mogen dan nu toch echt uit de kast 

gehaald worden. En ook deze week worden we verrast met behoorlijk koude 

temperaturen en een heerlijk zonnetje overdag. 
 

Wij genieten met zijn allen enorm van het koude gezonde weer!  

Wist u dat we bij ‘t Hummelhûs ook slaaphuisjes hebben,  

zogenaamde lutje potjes? Dit zijn een soort van grote  

konijnenhokken, natuurlijk gekeurd en gemaakt om buiten  

in te slapen. Bij mooi weer is dit heerlijk, maar ook zeker bij een  

beetje vrieskou, lekker warm ingepakt, heel erg gezond! 
 

Tevens spelen we natuurlijk buiten met dit weer, vaak wel iets minder lang als bij het 

warme weer. Die kleine handjes worden ook in handschoenen dan toch wel snel 

”ijskoud”. Maar creatief als wij zijn, halen we dan de winter gewoon lekker naar binnen. 

Wist je dat je heerlijk met ijsklontjes kan spelen? Zelf sneeuw kan maken? Of een 

thematafel kan inrichten in het thema winter? De kinderen hebben na elke wisseling 

van thema weer nieuw spelmateriaal en speelhoeken om te ontdekken en voor ons 

altijd weer leuk om de fantasie van de kinderen weer op te zien bloeien tijdens deze 

ontdekkingstocht van nieuwe materialen. 

‘t Hummelhûs 

V.V.V Oldeholtpade 

 

 

Ten eerste allemaal een gelukkig nieuwjaar en op naar een mooi  

2023 met weer mooie en gezellige evenementen! 
 

Vrijdag 18 november heeft de algemene ledenvergadering plaatsgevonden in De 

Rustende Jager, met bijna een record van 28 aanwezige leden. Niels Lantinga en 

Peter v/d Akker zijn afgetreden als bestuurslid van V.V.V.. Er hebben afgelopen 

maanden al verschillende gesprekken plaatsgevonden met inwoners van 

Oldeholtpade om in het bestuur te komen, maar tot nu toe wil of kan niemand in het 

bestuur. Wij begrijpen dat iedereen het druk heeft en ook andere verplichtingen 

heeft, maar vele handen zorgen voor minder werk. Het bestuur wordt steeds kleiner 

en elk jaar komt er meer werk bij kijken om bijvoorbeeld een dorpsfeest te 

organiseren. Wie wil ons graag ondersteunen in het bestuur van de V.V.V.? 

Zonder nieuwe bestuursleden wordt het moeilijk om een dorpsfeest te organiseren. 

 

Er is op de vergadering besloten dat er geen autocross meer plaats gaat vinden in 

Oldeholtpade. Wij als bestuur vinden de veiligheid niet meer veilig en kunnen niet 

meer voldoen aan alle eisen voor de vergunning. Hiernaast komen er ook bij dat er 

jaarlijks nieuwe regels komen voor onder andere natuur en milieu. Hierdoor willen we 

een nieuwe activiteit organiseren, heeft u nog ideeën dan horen we dit graag. 

 

https://pbs.twimg.com/profile_images/3443662936/c771668fcc2a8796f2c63c9db9cf3a99.jpeg
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Dorpsfeest 2023 staat gepland op 16 t/m 18 juni 2023! Noteer het alvast in je agenda. 

Het thema is HELEMAAL HOLLANDS! Het zou weer erg mooi zijn als elke straat weer 

de mooiste versieringen tevoorschijn tovert. 

Weet jij nog een mooie activiteit die hierbij aansluit, en heb je een groepje dat het 

ook wil organiseren met de hulp van het bestuur, dan horen we dit graag! 

Wil jij je alvast opgeven als vrijwilliger tijdens het dorpsfeest, dan horen we dit graag! 

Er zijn allemaal verschillende taken, zoals op- en afbouwen, achter de bar, 

polsbandjes uitgifte, kaartverkoop, aan het einde van de avond helpen met 

schoonvegen. Maar we kunnen ook hulp gebruiken in de voorbereiding zoals 

sponsors benaderen, boodschappen inventariseren, vrijwilligers benaderen, 

schema’s maken van de vrijwilligers en activiteiten. Alle hulp is vooraf en tijdens het 

dorpsfeest welkom! 
 

We gaan weer uit dat 2023 een mooi jaar wordt in Oldeholtpade. 
 

Bij vragen, ideeën voor activiteiten, informatie als bestuurslid en alvast aanmelden 

als vrijwilliger (graag met voorkeur dag, tijd en functie) dan mag dit allemaal worden 

gemaild naar oldeholtpadevvv@gmail.com 
 

namens het Bestuur V.V.V. Oldeholtpade 

Henk-Jaap Diever, Ton de Bue, Tanja Postma, Elske Oostra, Alien Veenstra en  

Astrid Kleinsmit. 
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Geslaagde jubileum Ooldejaorskuier 

Op 30 december was er na 2 jaar onderbreking weer een Ooldejaorskuier van de 

vogelwacht Oldeholtpade e.o. Het was de 25e keer dat deze kuiertocht georganiseerd 

werd en vanwege dit feestelijk tintje had de vogelwacht 2 touringbussen van Coulant 

ingezet om de ongeveer 115 deelnemers te vervoeren. Ooit was deze tocht in 1996 

begonnen op de Delleboersterheide met 17 man en dat was toen nog prima te overzien. 

De locatie was van te voren niet bekend bij de deelnemers en voerde via de 

Bekhofschans in Oldeberkoop en Boijl naar het idyllische Zorgvlied midden in het 

prachtige Drents-Friese Wold. Bij het “schattige” rooms-katholieke kerkje werd door 

Freddie voor de tocht nog wat verteld over het koloniale verleden van De Maatschappij 

van Weldadigheid. Hans Salverda uit Zorgvlied wist dit als historicus van de streek 

waardig aan te vullen met boeiende anekdotes en een fraai gedicht. Daarna begon de 

8,5 km durende tocht door een prachtig afwisselend landschap dat zowel door Drenthe 

en Friesland voerde. Via zandpaden, bossen, velden kwam het groen omgeven 

Canadameer in zicht. Ook hier kwamen nog wat smeuïge verhalen uit het verleden ter 

sprake. Daarna gingen we via de spartelvijver voor paarden en honden naar het 

heideven de Lange Poel waar Hans nog even een indrukwekkend verhaal over het 

toenmalige, daar aanwezige jodenkamp vertelde. Daarna begon het toch wat meer te 

regenen en waaien, maar de meute liep gewoon door en zagen nog terloops de 

historische zwart-witte grenspalen staan. Weer aangekomen in het pittoreske Zorgvlied 

kon Freddie op de brink toch nog even zijn traditionele gedicht in het Stellingwerfs 

voorlezen. Vooral de prikkelende opmerkingen over de aanwezigheid van de wolf in dit 

gebied gaf na afloop nog veel stof tot discussie. De bussen met de chauffeur  

en eigenaar Vincent van der Gun en Piet Bosma (ook fotograaf bij de Stellingwerf) 

stonden al weer gereed. Na aankomst bij de Rustende Jager hadden Marcel en  

Marja de snert en bruine bonensoep al klaar staan en werd er nog gezellig nagezeten 

en bijgepraat met oude bekenden. 

 

 

Ooldejaorskuier 
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Wat een overweldigende middag tijdens de presentatie van het boek 

“Oldeholtpade in vroegere tijden verteld door inwoners van nu”. Ondanks dat het 

Nederlands elftal voetbalde, zat de zaal vol en moesten er nog mensen bij de deur 

staan. De oude verhalen die Freddie de Vries op 

zijn kenmerkende, humorvolle manier vertelde,  

Henk Oostra die de Autino’s nieuw leven had  

ingeblazen en met z’n drieën een Stellingwerfse  

potpourrie ten gehore brachten, een zaal vol  

mensen die meezong, de oude foto’s die werden  

vertoond en zoveel herinneringen opriepen en  

de goede verzorging door de mensen van De Rustende Jager… Dit  

alles heeft ertoe bij gedragen dat het voor mij een onvergetelijke  

dorpsmiddag is geworden. IJskoud is het thema voor deze  

dorpskrant, maar de reacties op het boek zijn hartverwarmend.  

“Oldeholtpade in vroegere tijden verteld door inwoners van nu” is nog te koop 

bij The Readshop Zwikstra in Wolvega en Primera in Noordwolde. 

Anita Exterkate 

 

Oldeholtpade in vroegere tijden… 
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Opbrengst Alzheimercollecte 

 Ook in 2022 werd er goed gecollecteerd voor Alzheimer in Oldeholtpade. 

Ten tijde van het verschijnen van deze editie van Holenpathe is het al weer een paar 

maanden geleden dat er werd gecollecteerd voor Alzheimer. Zes collectanten gingen 

begin november met hun bus op pad om elke inwoner in de gelegenheid te stellen 

een bijdrage te doen voor nog meer wetenschappelijk onderzoek met als doel 

dementie te laten stoppen. De praktijk leert dat collecteren echt wel leuk kan zijn. Je 

vraagt namelijk niet alleen om een bijdrage in de collectebus te doen, maar vaak heb 

je ook een leuk gesprek met een mede inwoner die je anders helemaal niet zou 

spreken. En natuurlijk ook de bedankjes van mensen die het waarderen dat je 

gewoon nog ‘ouderwets’ met de bus langs de deur gaat en dat jij je inzet voor deze 

ziekte. Over de opbrengst kunnen we ook dit jaar weer tevreden zijn, nl. € 684.09. 

Ondanks de bijzondere tijd waarin we thans leven toch ruim € 50,00 meer dan vorig 

jaar. Opvallend was dat de online opbrengst (via de QR code op de collectebus) 

steeds een groter deel uitmaakt van de totale opbrengst. Deze keer was dat 18%. 

Voor de volledigheid, de totale opbrengst in Nederland bedroeg € 2.553.448,00 en 

dat was € 155.000,00 meer dan in 2021.  Mede namens Alzheimer Nederland dank aan 

de collectanten, maar uiteraard ook aan een ieder die de collectant aan de deur niet 

teleurstelde. En wilt u volgend jaar ook met een collectebus op pad, laat het mij weten. 

Ik heb vast nog wel een route hier in de buurt. 

Henk Koelma. 

Collecte coördinator Alzheimer Nederland. 
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Het is wel grappig als je je realiseert dat de eik die 31 december bij 300000 NRC 

abonnees op de deurmat viel bij onze dorpsbewoners waarschijnlijk amper bekend 

is. Dat is niet zo gek want deze prachtige solitaire eik staat in een hoekje op het 

afgesloten waterleiding terrein van Vitens. Als kind struinde ik daar wel vaak om 

dus toen NRC mij begin 2022 vroeg of ik een jaar lang een reportage wilde maken 

van een zomereik en al haar bewoners wist ik gelijk welke boom ik wilde 

fotograferen. 
 

In goed overleg met Vitens kon ik mijn gang gaan en zo legde ik het afgelopen jaar 

de boom in 4 seizoenen vast. Leuk detail, een dag nadat de opdracht binnen was, 

sneeuwde het en pakte ik gelijk mijn (wat achteraf bleek) enige kans op het maken 

van een echt winterbeeld. 
 

Bij deze de zomereik in de 4 seizoenen. De gehele serie is te zien op www.nrc.nl. 
 

Ruurd Jelle van der Leij 

Onbekende dorpseik gaat het land door. 

 

http://www.nrc.nl/
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Zoals u in het nieuws waarschijnlijk al wel gelezen of gehoord heeft, wordt er de 

komende jaren fors bezuinigd in het openbaar vervoer. Dit geldt ook in sterke mate 

voor onze regio. Om het openbaar vervoer in onze regio voor nu en de toekomst te 

behouden (eventueel in ander vorm) zullen we onze stem moeten laten horen, daar 

willen wij ons graag hard voor maken. Het kan toch niet zo zijn dat wij of onze kinderen 

over een aantal jaren niet meer met de bus het dorp uit kunnen?? 
 

Daarom zijn wij in gesprek gegaan met de gemeente. Hieronder staan een aantal 

punten die aan de orde zijn geweest: 

- De aansluiting van de bus met de trein naar Leeuwarden vanuit Wolvega is 

ronduit waardeloos! De aansluiting mis je vanwege de bustijden die niet 

aansluiten op de treintijden naar Leeuwarden. 

- De aansluiting van de bus met de trein naar Zwolle vanuit Wolvega is 

daarentegen wel goed, mits de bus niet te laat komt! 

- Het verzamelen van data betreffende passagiers, klachten en meldingen over 

de bus. Hiermee kan de gemeente feiten beargumenteren naar de provincie 

Friesland, voor het behoud van het openbaarvervoer in onze regio in de 

nieuwe meerjaren concessie openbaar vervoer. Melding maken van niet op tijd 

of helemaal niet rijden van de bussen (uitval) kan via de Arriva-app:  

+31 97010256677. Sla dit nummer op in je telefoon, zodat je meteen een melding 

kan maken. Naast Arriva zou de gemeente deze data ook graag zelf 

verzamelen. In welke vorm, daar denkt de gemeente nog over na. 

- Goed op elkaar aansluitend openbaar vervoer is voor onze jeugd van belang 

om nu en in de toekomst de vrije keuze te hebben voor elke denkbare 

onderwijsrichting. 
 

Ondanks dat het soms makkelijk is om de jeugd even snel met de auto weg te brengen, 

is het van belang ze te stimuleren om de bus te nemen. Dit omdat ieder ingecheckte 

passagier wordt meegeteld. De provincie gebruikt deze data om te kijken of een 

buslijn rendabel is of niet. Geen of weinig ingecheckte passagiers betekent einde 

buslijn. Kortom dorpsgenoten, neem ook een keer de bus! Het reizen met de bus 

wordt zeer binnenkort iets gemakkelijker omdat in- en uitgecheckt kan worden met de 

betaalpas. Je hoeft dan niet meer in het bezit te zijn van een OV- chipkaart of van 

tevoren een kaartje via internet te kopen. Als we het niet met z’n allen doen, zal over 

een aantal jaar de frequentie van de bus door het dorp aanzienlijker lager zijn!! 

Dorpsbewoners, we rekenen op jullie steun! 
 

Wil je meedenken of heb je al een idee hoe we het vervoer goed geregeld kunnen 

houden voor nu en in de toekomst? Neem gerust contact op. 
 

Emelie de Vries 0653801218 Bianca en Petra 

 

Busvervoer 
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Wijkagenten Oldeholtpade 
Sinds april 2021 ben ik, Jeroen Smedema, werkzaam als wijkagent in het gebied van 

Weststellingwerf aan de oostzijde van de A32.  Ik rij of loop regelmatig met veel 

plezier door de dorpen: Noordwolde, Noordwolde-Zuid, Oldeholtpade,  Nijeholtpade, 

De Hoeve, Vinkega, Steggerda, Peperga, Zandhuizen, Oosterstreek en Boijl. 

Vanaf 1996 was ik werkzaam bij het Korps Mariniers, hier heb ik vijf en een half jaar 

met veel plezier gewerkt, het was een mooie tijd waar ik ben gevormd en waar ik veel 

heb geleerd. In deze periode heb ik deelgenomen aan diverse uitzendingen, 

opleidingen en trainingen. Na deze geweldige periode ben ik vijf jaar werkzaam 

geweest bij de politiedienst van de Koninklijke Marechaussee op Schiphol. Naast het 

reguliere politiewerk, was ik werkzaam bij enkele specialistische teams. Aangezien 

je destijds na ongeveer vijf jaar van functie moest veranderen, ben ik om me heen 

gaan kijken naar een andere werkgever. Dit werd de politie Amsterdam, ik ben daar 

als hoofdagent in de noodhulp begonnen en heb in Oud-West en de Bijlmer gewerkt, 

tevens heb ik deel uit mogen maken van de aanhoudingseenheid. Dit waren beide 

geweldige locaties om te werken. Na vijf jaar lang elke dag ongeveer 250 kilometer 

woon-werkverkeer, ben ik overgestapt naar de regio Flevoland waar ik tien jaar in de 

noodhulp heb gewerkt en enkele jaren bij de aanhoudingseenheid en 

ondersteuningsgroep. Na eenentwintig jaar in de noodhulp te hebben gewerkt wilde 

ik me graag gaan specialiseren en heb ik gekozen voor de functie als wijkagent in 

onder andere Oldeholtpade. 
 

Mijn naam is Renske Klaver en sinds april dit jaar ben ik wijkagent geworden voor het 

gebied Weststellingwerf-Oost. Sinds november 2020 werk ik met veel plezier op het 

basisteam Zuidoost-Friesland, bureau Wolvega. Nu ik gestart ben als wijkagent wil ik 

graag kennis maken met de inwoners van Oldeholtpade en de omliggende dorpen. 

Wij vinden het belangrijk dat wij op een laagdrempelige manier met elkaar in gesprek 

kunnen komen, zoals bijvoorbeeld tijdens het spreekuur op woensdag van 13.30 uur 

tot 15.30 uur in de bibliotheek in Noordwolde. Wij zien u daar graag voor een bakje 

koffie of voor het maken van een melding. Sommigen van u zijn wij inmiddels al 

tegen gekomen tijdens mijn werk. In de afgelopen periode hebben wij meerdere 

meldingen ter zake snelheid ontvangen op de Hoofdweg in verband met de tijdelijke 

omleiding. Hier zijn meerdere controles uitgevoerd en zijn er processen verbalen 

geschreven. Als wijkagent zijn wij in de wijk te vinden en zijn wij aanspreekbaar voor de 

mensen, zij weten als geen ander wat er in de wijk gebeurt. Om te weten wat er in uw 

wijk speelt hebben wij u wel nodig, als we namelijk geen meldingen ontvangen weten we 

niet wat er speelt. Ik zeg wel eens: ‘Duizend ogen en oren zien meer dan twee’. 

Bereikbaar zijn wij via het landelijke nummer 0900-8844 of via ons Instagram-account:  

wijkagenten_noordwolde, voor spoed kunt u bellen met 112. Wat nog handiger is, is de 

112 app, nadat deze is geïnstalleerd kunt u kiezen uit politie, brandweer of ambulance 

en de betreffende dienst ziet dan meteen uw locatie, erg handig als u een keer niet 

precies weet waar u bent. 

 

Zijn er zaken in de wijk zoals bijvoorbeeld kapotte straatverlichting, losse stoeptegels 
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Interview redactielid 

Mijn naam is Albertje Meijerink. Ik ben getrouwd met Lando  

en samen hebben wij twee dochters, Lieke en Yara. Wij  

wonen alweer 19 jaar in ons huis aan de Weidekamp, dat  

we destijds grotendeels zelf gebouwd hebben met behulp  

van familie en vrienden. Een heerlijk plekje in dit mooie dorp.  
 

Drie dagen per week ben ik werkzaam als persoonlijk begeleider op een dag 

begeleiding voor mensen met een vorm van dementie. Ook komen er mensen die 

behoefte hebben aan sociale contacten, minstens zo belangrijk om vereenzaming te 

voorkomen. Deze dag begeleiding zit in woon-/zorgcentrum Nijenstede te Steenwijk. 

Ik doe dit werk ondertussen alweer 13 jaar met veel plezier. In 2019/2020 heb ik de 

opleiding persoonlijk begeleider – specifieke doelgroepen niveau 4 gedaan en 

behaald. Een extra verdieping in mijn mooie werk, die ik dagelijks kan toepassen. 

We bieden de mensen dagstructuur en een dag invulling, passend bij hun wensen en 

interesses. Dit verschilt dus per persoon, niemand is immers gelijk! 
 

In mijn vrije tijd vind ik het heerlijk om te wandelen. De kleinere afstanden (4-9 km) zijn 

vaak in mijn eigen omgeving, we wonen immers in een prachtig gebied. Voor de 

langere afstanden wil ik best een stukje rijden of loop ik tijdens vakanties. Zo heb ik 

al enkele klompenpaden gelopen en staan er nog LAW’s (Lange Afstands Wandeling) 

op mijn lijstje. Ik kan erg genieten van de rust en de natuur, echt even ontspannen 

en mijn hoofd leegmaken. En je komt op plaatsen waar je anders niet komt. Sinds het 

voorjaar heb ik een racefiets, een impulsieve aankoop, maar zeker geslaagd. Wat een 

heerlijke manier om bezig te zijn! Daarnaast mag ik ook graag lezen. 
 

Mijn werk als redactielid 

Ik weet nog goed dat Annemiek en Margreet ons kwamen interviewen voor de rubriek 

“Wie wonen er op nr. 8”. Op het eind kwam het werk van de redactie ter sprake en de 

vraag of het iets voor mij was. Ik was eigenlijk meteen enthousiast en al snel ging ik 

mee naar een vergadering om de sfeer te proeven en te kijken wat het inhield om 

redactielid te zijn. De taak van penningmeester kwam vrij en die heb ik op mij 

genomen. Ondertussen ben ik alweer 6 jaar betrokken bij de dorpskrant. Ik beheer 

de financiën, maar hou me ook bezig met de advertenties, de opmaak en indeling 

hiervan. Ik vind het leuk om op een actieve manier betrokken te zijn bij het dorp. 

Regelmatig loop, fiets of rij ik door het dorp en zie ik bijv. een ooievaar staan. Ik denk 

dan direct: oh, dat moet ik even doorgeven in de app voor de burgerlijke stand. Of 

als er nieuwe inwoners zijn, dan gaan we even langs om te vragen of ze zich willen 

voorstellen. Zo zie je, het werk is variërend. Ben je na het lezen van mijn verhaal ook 

enthousiast geworden? Er is altijd ruimte voor nog meer redactieleden. Je kunt 

vrijblijvend een vergadering bijwonen, hiervoor kun je mailen naar 

holenpathe@gmail.com.    Groetjes Albertje 
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Energietransitie en Duurzaamheid 
Vele positieve berichten geven ons energie 

Een klein jaar geleden startte de werkgroep Energietransitie & Duurzaamheid onder 

auspiciën van het Plaatselijk Belang Oldeholtpade. Aanleiding was de Dorpsvisie 2021-

2026 van Oldeholtpade. De werkgroep bestaat uit 7 vrijwilligers en de ambitie is groot; 

samen met de inwoners van Oldeholtpade, gemeente, overheid en bedrijven willen we 

de energietransitie in gang zetten zodat Oldeholtpade in 2050 een energiesysteem 

heeft zonder CO2 uitstoot. Grootste plannen in kleine stappen! 

In een jaar tijd is er al veel gedaan. In zowel april als september is een informatieavond 

‘Energiebesparen’ in De Rustende Jager georganiseerd. Aanwezige bewoners konden 

zich aanmelden voor een gratis energiescan van hun woning. Ruim 35 gezinnen 

maakten hiervan gebruik en nog steeds melden nieuwe belangstellenden zich. Deze 

laatste zijn dit jaar niet (meer) allemaal te honoreren. De vrijwillige energiecoaches van 

de werkgroep doen hun best, maar het neemt veel tijd in beslag. Allereerst het maken 

van de afspraak, vervolgens alle kamers en apparaten in een woning langslopen, 

belangrijke punten bespreken en tips geven omtrent energiebesparende maatregelen 

en vervolgens alles in een rapport verwerken zodat de eigenaar van de woning aan de 

slag kan. Gelukkig heeft Harry Bos van de werkgroep een digitale vragenlijst gemaakt 

die van te voren door de bewoners al ingevuld kan worden. Hiermee kan de 

energiecoach op voorhand al bepalen welke punten de moeite waard zijn om te 

bespreken. De werkgroep heeft twee warmtecamera’s in gebruik; eentje van de 

gemeente en eentje uit privébezit. Dit geeft ons energie om door te gaan! 

In de energierapporten staan regelmatig punten die simpel verholpen kunnen worden, 

maar toch een behoorlijke impact hebben op het comfort. Inmiddels komen bij de 

werkgroep dan ook zeer positieve reacties binnen en mede hier doen we het voor: 

“Hartelijk dank voor het zeer gedetailleerde verslag en de supersnelle afwikkeling! Wat 

uw aanbevelingen betreft, daar kan ik me helemaal in vinden.” “We zijn erg blij met de 

tips die hieruit naar voren kwamen. Rooster van zijraam (dat niet meer wordt gebruikt) 

met contiband dicht gestopt wat een aanmerkelijk verschil maakt. Wij hebben ook al 

een bestelling gedaan voor nieuwe zijramen in de keuken en voordeur.” “De 

isolatiemaatregelen zijn zowel gevoelsmatig als energiezuinig goed merkbaar.  

Zie foto van de deur.” “Er is een uitvraag de deur uitgegaan inzake het  

Veluw-raam GGL-1 i.v.m. nieuw glas. Inmiddels de tl in de kelder  

vervangen door Led. Inmiddels voor de koudegolf achter de luikjes  

boven ISO-materiaal gehaald. Tot zover de update. Dit zijn de  

quick-wins die we gemakkelijk konden oppakken. De acties die jullie  

doen met de werkgroep zijn voortreffelijk in kader verbinden en kennis  

delen. Heb al een kant geïsoleerd, de oostzijde, ging als een speer en  

voelt warm aan, erg bijzonder.” 
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Klusteam voor minder validen: samen komen we er wel! 

In december heeft de werkgroep een flyer rondgedeeld waarmee  

bewoners die zelf fysiek niet in staat zijn om eenvoudige isolerende  

maatregelen te nemen, een hulpvraag konden stellen. Tevens  

werden vrijwilligers gevraagd die zich wilden aansluiten bij het  

klusteam. Diverse verzoeken kwamen bij ons binnen zoals;  

“Geacht klusteam, graag maak ik gebruik van het aanbod om hulp te krijgen bij het 

aanbrengen van radiatorfolie in mijn woning.” En gelukkig heeft het klusteam, bestaande 

uit inmiddels drie vrijwilligers onder begeleiding van Ton de Bue, ook al verschillende 

bewoners van tochtstrippen en radiatorfolie kunnen voorzien. Dank jullie wel! 
 

ET-OLDEHOLTPADE.NL 

Oldeholtpade heeft inmiddels ook een eigen website Energie Transitie waarop we alle 

plannen en vorderingen bijhouden. U kunt ons ook mailen via info@et-oldeholtpade.nl 
 
 

Monique van den Boogaard 

Vrijwilliger werkgroep ‘Energietransitie en Duurzaamheid’ Oldeholtpade 

Kinderpagina 
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Agenda 

Staat genoteerd  Planning 

04-02-2023  Olpae Kwist     

06-02-2023 Oud papieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

23-02-2023 Jaarvergadering Plaatselijk Belang Rustende Jager 20:00 uur 

04-03-2023 Inleveren Kopij    Thema: Groeikracht 

06-03-2023 Oud papieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

03-04-2023 Oud papieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

16, 17, 18-06-2023 Dorpsfeest    Evenemententerrein 

 

 

 

Holenpathe 

Is het informatieblad voor de inwoners van Oldeholtpade en wordt uitgegeven door 

een werkgroep, onder auspiciën van Plaatselijk Belang Oldeholtpade. De redactie 

behoudt zich het recht voor de aangeleverde kopij te corrigeren, in te korten of 

eventueel te weigeren. Ook kan het voor komen dat een artikel in een latere uitgave 

geplaatst wordt. Anoniem aangeleverde teksten worden niet geplaatst.  

 Medewerkenden:  Gerlinda Delfsma Ria Haasdijk 

   Albertje Meijerink Richard van Hoogwaarden 

   Monique Berends Sara van der Heide-Best 

Lay-out:   Sonja Deli-Mulder & Alie Nijholt 

Foto’s voorpagina: Leny Salverda 

Bezorger:  Jan de Boer 

Drukwerk:  Copyshop Wolvega 

Redactieadres:  Hoofdweg 152  e-mail: holenpathe@gmail.com 

Banknr. Dorpskrant: NL55 RABO 0371.987.954 t.n.v. Plaatselijk belang 

Oldeholtpade ovv. Werkgroep 

dorpskrant 
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